

Närvarande:	Frånvarande:
Lena Sjögren (LS) Ordförande	
Jimmy Lök (JL) Vice ordf.	
Mats Dahlstedt (MD) Sekreterare	
Erik Forsberg (EF) Kassör	
Daniel Bergström (DB) Tävlingssekr.	Falk-Sebastian Kühn (FSK) Vice sekr.
	Tommy Rosencrantz (TR) Suppleant
	Johan Berger (JB) Suppleant
	Niklas Eriksson (NE) Suppleant

Tid: Onsdag 2021-03-10 kl. 18.00

Plats: Skype

§1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande förklarade mötet öppnat 18.11.

§2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Dagordningen godkändes.

§3 ÅRSMÖTET

- A** RF/SISU Dalarna har bokat en lokal för oss hos dem för årsmötet 28/3. De rekommenderar att testmötet 24/3 (kl. 18.00) genomförs skarpt med de personer som ska delta på plats den 28/3. Det beslöts att LS, JL, MD samt ev. mötesordförande åker dit och testkör systemet.
- B** Röstning genom tyst acklamation (15 sekunder).
- C** Revisionsberättelsen för 2020. Nils-Anders Ekberg ska rapportera exakt hur förbundet (och dess auktoriserade revisor) genomfört (respektive bedömt) sin redovisning av bidraget till LS. Inget svar hade mottagits vid tidpunkten för detta möte. Kretsstyrelsen har sagt att vi följer förbundets instruktion i frågan.
- D** Anmälan. Föreningarna har ombetts inkomma till sekreteraren med ifylld fullmaktsblankett där de ska ange vilken e-postadress de vill koppla upp sig med.
- E** Justerare ska ha en kopia på röstlängden tillgänglig under mötet. Om votering sker ska justeraren ropa upp de (deltagande) föreningarna en efter en varefter de får svara ja eller nej i chatten.
- F** Mötesordförande. Förslag på Jan Andersson, Älvdalens PK, Patrik Åkerlund, Falu Sport- & PSK gavs. Vi avvaktar några dagar för att se om vi kan komma på fler förslag.

§4 SM 2021+2022 – UPDATE

- A** Det har visat sig att flygklubben i Orsa inte hade blivit tillfrågade om SM 2021, något som Orsa Kommun hade åtagit sig att göra.

Med anledning av detta har Håkan Elings ombetts att dubbelkolla med alla markägare om tillstånd för 2022 års SM. Han hade ännu ej fått tag i alla berörda.

LS bad DB ta fram ett avtal som alla berörda markägare ombeds skriva under. **DB**

Tävlingsdatum är som förstahandsalternativ 2022-07-14—17 men Håkan har fått mandat att förhandla om 2022-07-07—10 om det inte går med förstahandsalternativet.

- B** LS bad alla i SM-kommittén gå igenom SM-dokumentationen så att de är kontrollerade och fullständiga senast 31/5.

§5 TID OCH PLATS FÖR NÄSTA MÖTE

När LS fått klart med markägarfrågan från Håkan Elings kallas till möte där beslut fattas om arrangerande av SM 2022 och publicering av detsamma.

§6 MÖTETS AVSLUTANDE

Ordförande avslutade mötet klockan 19.10.

Bakom pennan satt:

Justerat av:

Mats Dahlstedt
Sekreterare

Lena Sjögren
Ordförande